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FP-3O2(Rcv. 11-27-701

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 8/25/78

DEBRA ANN JONES, Belvidere, Illinois, who is the 
daughter o£ BURGESS AUDIE WILSON, advised that she does not 
recall exactly when her father purchased the 1965 Mustang. 
She recalled driving it to school for a couple of months 
prior to her graduation and advised they definitely had this 
vehicle during early April, 1968. She stated her father 
purchased the car from an unknown dealership near Kansas City.

Interviewed on 8/23/78___ 0, _ Belvidere,. Illinois FHe & CG 44-1114

by^A JOHN J. SHERIDAN.:kjd__________ Da,= d„„,.d .. 8/23/78 .

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents arc not to be distributed outside your agency. fsi/doj
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FD-302(Rev. 11-27-70)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 8/23/78

DEBRA ANN JONES, Lot 106, 2628 Newburg Road, Belvidere, 
Illinois, advised she is the daughter of BURGESS AUDIE WILSON 
and that they lived in Kansas City, Missouri, from 1964 to 
September of 1968. She advised she was a senior in high school 
in 1968 and received a 1965 white Mustang from her father as a 
graduation present. JONES stated she was in Memphis, Tennessee, 
with her mother visiting her maternal grandfather, who was in 
a Baptist hospital after suffering a heart attack, at the time 
of the KING murder. She and her mother flew from Kansas City to 
Memphis on an unrecalled airline and stayed three or four days. 
She recalled there were curfew restrictions while they were in 
Memphis. She advised that her father, who was a flight engineer 
on a C-124 and stationed at Richard! s Gabour Air Force Base, 
remained in Kansas City with her two brothers, and

who were ages | and |

JONES stated she definitely did not travel to Memphis 
in the Mustang and she never made any trips in it with her 
father. She stated the car was in very poor condition and 
could not make it to Memphis.

She recalled that while they were in Memphis her 
mother called Kansas City at least twice and talked to her 
father.

Further, she stated she has not seen her father in 
five years but that he calls her frequently. She advised she 
received a call last Saturday morning at which time he sounded 
sober. On this occasion they had a general conversation. JONES 
advised he called her again on Thursday night and was obviously 
intoxicated. On this occasion her father told her the Federal 
Bureau of Investigation (FBI) was going to put him in jail for 
the murder of KING. In addition, he told her the FBI had given 
him a polygraph test. He told her she would be contacted by the 
FBI and that she was to tell the FBI nothing.

She stated her father is intoxicated most of the

Interviewed on 8/19/78___ot Belvidere, Illinois Fi|e # CG 44-1114_______

SA JOHN J. SHERIDAN:kid „ , d 8/21/78
b'-r----- ------------------- --------------------------------------J------------- ---------------- — - Date dictoted ---------L------'---- -------- _---------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. fbi 'OOJ
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CG 44-1114

times he calls her and she feels he definitely has mental 
problems. She knew of no psychiatric treatment, but she 
felt he needed it badly.

She stated her mother, BETTY L. (Mrs. KEITH W.D.) 
WADE, resides at 233 Smith Street, Barlesen, Texas, and has 
telephone 817-295-2200. Her two brothers live in the same 
area. JONES advised that her father has a sister, LEIDA 
MC GAHEY, 2002 East Eighth Street, Columbus, Mississippi, 
telephone 601-327-1141, who usually knows his whereabouts.

JONES advised her father never indicates where he 
is calling from and has moved around a great deal since his 
divorce four and one-half years ago at Ft. Worth, Texas. She 
stated he was arrested around that time at Brownsville, Texas, 
while intoxicated in a bar and after making threats to kill 
his wife. She advised the police found a rifle in his car.

Further, she stated her father was congenial when 
sober, but when he drank he was mean and often hit his wife. 
She advised that although he was bigoted she is sure he did 
not kill KING and that he was not in Memphis at the time 
KING was murdered.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



OPTIONAL FOgM NO. to 
MAY W EDITION 
GSA.FPMR (*l CfR) 1O1-H.0

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, MEMPHIS (44-1987) date: 8/31/78

fI&mT: SAC, CHICAGO (44-1114) (RUC)

subject: MURKIN 
CR

8/31/78
Re Chicago report of SA JOHN J. SHERIDAN dated

Enclosed is the original FD-302 of two separate
interviews with DEBRA ANN JONES which were on 8/19/78 and 
8/23/78.

1 - Chicago

JJS:kjd

JO1O-101-05
Buy U.S. Savings Bends Regularly on the Payroll Savings Plan

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



SAC, MEMPHIS (44-1987) 8/31/78

SAC, CHICAGO (44-1114) (RUC)

MURKIN 
CR

8/31/78.
Re Chicago report o£ SA JOHN J. SHERIDAN dated

Enclosed is the original ED-302 of two separate 
interviews with DEBRA ANN JONES which were on 8/19/78 and 
8/2 3/78.

2 ^ Memphi s ( Enc s. 2 j-^/
1 - Chicago

JJStkjd
( 3)

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FD-263 (Rev. 7-15-75)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

REPORTING OFFICE

CHICAGO

OFFICE OF ORIGIN

MEMPHIS

DATE

8/31/78

INVESTIGATIVE PERIOD

8/19-24/78
TITLE OF CASE

murkin

REPORT MADE BY

SA JOHN J. SHERIDAN

TYP ED BY

kid
CHARACTER OF CASE

CR

REFERENCE: Memphis teletype to Bureau 8/19/78.
Chicago teletype to Bureau 8/19/78.
Butel to Birmingham 8/22/78.
Chicago teletype to Bureau 8/23/78.

- RUC -

APP RO V ED
SPECIAL AGENT 

IN CH ARGE

COPIES MADE:

DO NOT WRITE IN SPACES BELOW

^- Bureau (44-38861)
(3J- Memphis (44-1987 Sub M)

1 - USA, Memphis
1 - Chicago (44-1114)

^^ /%J-^ /}) QV?
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FD-204 (Rev. 3 3-59)

•* r UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE 
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Copy to 1 - USA, Memphis

Repod of.
Date:

SA JOHN J. SHERIDAN Office Chicago
August 31, 1978 -

Field Office File ». 44—1114 * Bureau File *: 4*4—38861

Ii>le MURKIN ■

Character CIVIL RIGHTS

Synopsis: DEBRA ANN JONES, Belvidere, Illinois, daughter of BURGESS 
AUDIE WILSON, advised she and her mother were in Memphis 
during the KING assassination and her father remained in 
Kansas City, Missouri. Her mother called her father in 
Kansas City at least twice from Memphis. WILSON was 
arrested in Brownsville, Texas, about four and one-half 
years ago and allegedly had-a rifle in his car. She said 
he definitely has mental problems, is intoxicated most of 
the time and feels he badly needs psychiatric treatment.

- RUC -

PREDICATION:

'Phis investigation was predicated upon receipt 
of Memphis teletype to the Bureau dated August 19, 1978, 
requesting that DEBRA ANN JONES be interviewed.

Thu, 'Tfjcururnc ,; •ntnus ne^hv-r iec<»u.'lu-r'Ju’it»n^ r.jr «-^n<-!i/sHjnH of ’he MU h m the (koimtij >f the FBI «nd s* loaned in your «eenry: it and its content*
are tv t Lu be 'iiv.nbuJeu o;i^ue w>r ae<m-v

I .S.GPU . UV5-U 5 75-8-il
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FI>302(Rev. ! 1-27-70)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dote of transcription
8/23/78

DEBRA ANN JONES, Lot 106, 2628 Newburg Road, Belvidere, 
Illinois, advised she is the daughter of BURGESS AUDIE WILSON 
and that they lived in Kansas City, Missouri, from 1964 to 
September of 1968. She advised she was a senior in high school 
in 1968 and received a 1965 white Mustang from her father as a
graduation present. JONES .stated she was in Memphis, Tennessee, 
with her mother visiting her maternal grandfather, who was in 
a Baptist hospital after suffering a heart attack, at the time 
of the KING murder. She and her mother flew from Kansas City to 
Memphis on an unrecalled airline and stayed three or four days. 
She recalled there were curfew restrictions while they were in 
Memphis. She advised that her father, who was a flight engineer 
on a C-124 and stationed at Richard’s Gabour Air Force Base, 
remained in Kansas City with her two brothers, and

who were ages | and f
JONES stated she definitely did not travel to Memphis 

in the Mustangi and she never made any trips in it with her 
father. She stated the car was in very poor condition and 
could not make it to Memphis.

She recalled that while they were in Memphis her 
mother called Kansas City at least twice and talked to her 
father. •

Further, she stated she has not seen her father in 
five years but that he calls her frequently. She advised she 
received a call last Saturday morning at which time he sounded 
sober. On this occasion they had a general conversation. JONES 
advised he called her again on Thursday night and was obviously 
Intoxicated. On this occasion her'father told her the Federal 
Bureau of Investigation (FBI) was going to put him in jail for 
the murder of KING. In addition, he told her the FBI had given 
him a polygraph test. He told her she would be contacted by the 
FBI and that she was to tell the FBI nothing.

She stated her father is intoxicated most of the

Interviewed on . AA19/ 78__ o» B<Ay1A r6> JU™..1 S

SA JOHN J. , SHERIDAN:k jd

CG 44-1114File if . ——  ,—

Dote dictated __8/21/ 78

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FB1. Il is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. sat DC
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times he calls her and she feel^ he definitely has mental 
problems. She knew of no psychiatric treatment, but she 
felt he needed it badly.

She stated her mother, BETTY L. (Mrs. KEITH W.D. ) 
WADE, resides at 233 Smith Street, Barlesen, Texas, and has 
telephone 817-295-2200. Her two brothers live in the same 
area. JONES advised that her father has a sister, LEIDA 
MC GAHEY, 2002 East Eighth Street, Columbus, Mississippi, 
telephone 601-327-1141, who usually knows his whereabouts.

JONES advised her father never indicates where he 
is calling from and has moved around a great deal since his 
divorce four and one-half years ago at Ft. Worth, Texas. She 
stated he was arrested around that time at Brownsville, Texas, 
while intoxicated in a bar and after making threats to kill 
his wife. Shte advised the police found a rifle in his car.

Further, she stated her father was congenial when 
sober, but when he drank he was mean and often hit his wife. 
She advised that although he was bigoted she is sure he did 
not kill KING and that he was not in Memphis at the time 
KING was murdered.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



ED-302 (Rev. 11-27-7(0

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of Iron sen prion 8/2.5/78

DEBRA ANN JONES, Belvidere, Illinois, who is the 
daughter of BURGESS AUDIE WILSON, advised that she does not 
recall exactly when her father purchased the 1965 Mustang. 
She recalled driving it to school for a couple of months 
prior to her graduation and advised they definitely had this 
vehicle during early April, 1968. She stated her father 
purchased the car from an unknown'deal ership near Kansas City.

interviewed on .. S/^/Z8_____;t _. Be_ly^ # _CG •44-1114

.?A JOHN . J^ SHERIDAN: kj d _____________  Date djcto,ed___ 8/2 3/ 78_

This doctllncm '■ontiens neither ree.ncuu iidut ions nor conclusions of tile I’BI. It is the property of the EDI anil is lonned tn 
your agency'; it unit its cs intents arc not to be distriLiiled outside v<>ur :ute»>'.v. FBI do-
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FD-263 (Rev. 7-15-75) • V
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

REFERENCES:

REPORTING OFFICE

SAN ANTONIO

OFFICE OF ORIGIN

MEMPHIS

DATE

8/30/78

INVESTIGATIVE PERIOD

8/18-23/78
TITLE OF CASE

JAMES EARL RAY, aka;
DR. MARTIN LUTHER KING, JR. - 
VICTIM

REPORT MADE BY

SA THOMAS E. MOODY, IV

TY PED BY

mink
CHARACTER OF CASE

CR - CONSPIRACY

Memphis teletype to the Bureau, dated 8/18/78;
San Antonio teletype to the Bureau, dated 8/18/78;
Dallas teletype to the Bureau, dated 8/19/78;
Jackson teletype to the Bureau, dated 8/19/78;
San Antonio teletype to the Bureau, dated 8/19/78;
San Antonio teletype to the Bureau, dated 8/21/78;
Bureau teletype, dated 8/22/78;
San Antonio teletype, dated 8/23/78;
Jackson teletype, dated 8/23/78; and
Jackson teletype, dated 8/24/78.

- RUC -

ADMINISTRATIVE

A review of San Antonio indices revealed that BURGESS 
AUDIE WILSON, JR. is a subject of San Antonio file 29-2620

ACCOMPLISHMENTS CLAIMED

FUG.DIVERSION

।—| NONE ACQUIT­
TALS

C ASE H AS BEEN:

PENDING OVER ONE YEAR | J J YES [ _ j NQ 

PENDING PROSECUTION
OVER SIX MONTHS j jYES ! j NQ

A'P P ROVED
SPECIAL AGENT

IN CHARGE

COPIES MADE;

4-Bureau (44-38861)
3-Memphis (44-1987 Sub M)

(1-USA, Memphis, Tennessee)
1-Jackson (62-544)
1-San Antonio (44-1242)

Di ssemiinati on Tecord of Attached Report

Agency

Request Reed.

Dale Jwd.

How Fwd.

By

h bi/doj

A
COVER PAGE
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captioned "BURGESS AUDIE WILSON, JR., BF&E, 00: San Antonio." 
WILSON allegedly defaulted on a $1,000.00 note at the Kyle 
State Bank, Kyle, Texas, and in a security agreement and 
financing statement filed with the Hayes County District 
Clerk's Office, WILSON indicated that the $1,000.00 note was 
obtained to purchase cattle.

By teletype, dated August 24, 1978, Jackson Division 
requested San Antonio to re-interview WILSON regarding a dis­
crepancy in the registration number of the Bonanza Aircraft he 
claimed he owned at the time of KING's death. This interview 
was not conducted based on telephonic instructions received 
from ASAC, Memphis Division, on August 24, 1978.

B*
COVER PAGE
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^D-204 (Rev, 3-3-59)

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE 
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

C°pyt°: 1-U. S. Attorney, Memphis, Tennessee

Report of:
Date:

THOMAS E. MOODY, IV 
8/30/78 •

O,,IC*: san Antonio, Texas

Field Office File #: 44-1242 Bureau File#: 44-3 88 61

Title: JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING, JR. - VICTIM

Character: CIVIL RIGHTS - CONSPIRACY

Synoptic__________ NCIC inquiry revealed BURGESS AUDIE WILSON, JR., born 
, in Mississippi, Social Security Account Number (SSAN) 

wanted by New Braunfels, Texas, Police Department 
as Probation Violator as of 8/18/78. WILSON presently on pro­
bation out of Comal County District Court, Texas, for theft over 
$200.00 and under $10,000.00. WILSON previously treated at 
McKenna Memorial Hospital, New Braunfels, Texas, and Veterans 
Administration (VA) Hospital, San Antonio, Texas. No record 
located for treatment of mental disorders. Results of record 
reviews of both hospitals, Comal County District Court Clerk's 
Office, Comal County Probation Office, Comal County Sheriff's 
Office, and interview of ex-wife set forth.

- RUC -

DETAILS:

AT SAN ANTONIO, TEXAS

On August 18, 1978, inquiry of the National Crime .
Information Center (NCIC) revealed that BURGESS AUDIE WILSON, JR., 
born , in Mississippi, Social Security Account
Number (SSAN) , Texas Drivers License Number 77911315,
was wanted by the New Braunfels, Texas, Police Department as a 
Probation Violator, date of warrant April 18, 1978.

The following investigation was conducted by Special 
Clerk DAVID A. WALL:

AT SAN ANTONIO, TEXAS

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency; it and its contents 
are not to be distributed outside your agency.______________________________________________________________________________________________________________________________
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SA 44-1242

A review of the records. Identification Bureau, Bexar 
County Jail, San Antonio, Texas, on August 18, 1978, indicated 
that BURGESS AUDIE WILSON, JR., white male, born .
height 5'11", hair black, eyes brown, was booked into the Bexar 
County Jail on June 19, 1972 on Contempt of Court charges out of 
State District Court 57 (case number F248-084). WILSON served 
twelve days and was released on June 30, 1972.

The following investigation was conducted by Special 
Clerk CARMEN J. HINES:

AT SAN ANTONIO, TEXAS

On August 21, 1978, a review of court records, Bexar 
County 57th District Court, San Antonio, Texas, revealed WILSON 
was incarcerated for Contempt of Court growing out of a civil 
suit entitled "Allison-Kaufmann Company, a California corporation 
v. North Star Diamond Corporation (case number F248-084) of which 
WILSON was listed as the owner. This civil suit involved a fraud 
case and WILSON was incarcerated following his refusal to furnish 
the court with an inventory of merchandise in his possession 
belonging to Allison-Kaufmann Company. This incarceration did 
not involve any action growing out of child support.

The following investigation was conducted by Special 
Agent WAYNE SMITH:

AT SAN MARCOS, TEXAS

On August 19, 1978, JO ANN CHILDRESS, 113 Mill, San 
Marcos, Texas, advised that she met BURGESS AUDIE WILSON, JR., 
also known as Bill Wilson, at Sadler, Texas, in September, 1977, 
and they were married in November cf 1977. They separated 
February 15, 1978 and the divorce was finalized on April 26, 1978. 
On August 12, 1978, she received a telephonic message from WILSON 
indicating that he was in the state of Tennessee and was involved 
in an automobile accident. WILSON stated that as a result of . 
this accident both of his legs were amputated. CHILDRESS advised 
that WILSON is a "very convincing liar and a con-man". He has 
never mentioned the death of MARTIN LUTHER KING and has never dis­
played any hatred or dislike for members of the black race.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



SA 44-1242

According to CHILDRESS, she believes that WILSON was in the 
United States Army during 1968, and WILSON has stated that 
he was a Prisoner Of War (POW) during the Vietnam conflict. 
She is aware that WILSON visited the Veterans Administration 
(VA) Hospital in San Antonio, Texas on several occasions, but 
she possesses no knowledge of him suffering from any psychiatric 
problems. By previous marriage, WILSON has three children, two 
sons and one daughter, locations not known by CHILDRESS.

CHILDRESS advised that it is her personal opinion 
that WILSON is sick and she is not in a position to provide any 
information regarding his whereabouts in 1968 other than the 
fact that he did mention that he once resided in Memphis, 
Tennessee.

3
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SA 44-1242
TEMieya

The following investigation was conducted at 
San Antonio, Texas, by SA THOMAS E. MOODY, IV:

On August 22, 1978, MARGI MARTIN, Records, 
Veterans Administration (VA) Hospital, after having been 
furnished an Authority to Release Medical Information 
executed by BURGESS AUDIE WILSON, JR., furnished the 
following background and descriptive data:

Name
VA Claim Number 
Social Security
Account Number 

Date of Birth 
Place of Birth 
U. S. Air Force

Service Number 
Dates of Service

Type of Discharge 
Address

BURGESS A. WILSON 
14592430

Fulton, Mississippi

May 2, 1947 - 
February, 1960

Honorable 
2601 Westward Drive 
Apartment 104 
San Antonio, Texas 
(June, 1976)

Occupation 
Relatives

Route 4, Box 620-D
Canyon Lake, Texas 78130 
(August 4, 1976)

Jeweler
STEPHEN WILSON (Son) 
5627 Culebra 
San Antonio, Texas 
Telephone 433-0588

Further review of the record indicated that no 
compensation was being received from the VA by WILSON and 
that he had received no treatment at that facility for 
mental disorders. In June, 1976, his claim folder was located 
in the Wichita VA Center.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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On June 27, 1976, WILSON was admitted as an 
in-patient to the VA hospital in San Antonio for insect 
bites. Initial diagnosis indicated Cellulitis of the right 
knee, Lymphangitis and Lymphadenitis; inflammation of lymph 
glands and multiple pus nodules on all extremities and neck. 
Additional diagnosis included chronic obstructive pulmonary 
disease; mild cardio infarction and a questionable cerebral 
vascular attack at age 30.

On June 29, 1976, WILSON went on pass from the 
hospital to visit his son who had been involved in a motor­
cycle accident in Dallas, Texas. WILSON did not return to 
the hospital.

On August 4, 1976, WILSON was treated as an out­
patient for lime burn on his left foot. He was seen and 
released. On August 6, 1976, he telephonically contacted 
the hospital to report that his foot was healing properly.

On December 11, 1976, he was again treated as an 
out-patient for a swollen left elbow. He returned on 
December 14, 1976, for additional treatment. On December 21, 
1976, WILSON failed to keep an appointment at the VA hospital 
for additional treatment and has not been treated subsequent 
to that time.

5
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SA 44-1242
TEM:eya

The following investigation was conducted at
New Braunfels, Texas, by SA THOMAS E. MOODY, IV:

On August 22, 1978, WALTER FELLERS, Sheriff, Comal 
County, advised that BURGESS WILSON, also known as BILL WILSON, 
Texas Department of Public Safety Number 1808984, had been 
incarcerated in the Comal County Jail on the following occasions

Arrest Number 
Date 
Charge

A 8491
March 1, 1976

. Theft Over $200 and under
$10,000

Address 401 5th Street
South Columbus, Mississippi

Disposition Pled guilty and sentenced 
to 8 years in the Texas 
Department of Corrections 
probated to 8 years

Arrest Number 
Date 
Charge 
Address

8942
June 8, 1976
Violation of Probation 
401 5th Street
South Columbus, Mississippi

Arrest Number 
Date 
Charge

9636
November 21, 1976
Violation of Probation 

(Capias Number 7721)
Address Route 4, Box 6206 

Canyon Lake, Texas

Arrest Number 
Date
Charge 
Address

A 10576
July 13, 1977
Violation of Probation 
Route 4, Box 6206

Disposition
Canyon Lake, Texas
On bond to District Court

6
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SA 44-1242
TEM:eya

The following investigation was conducted by 
SA THOMAS E. MOODY, IV at New Braunfels, Texas:

On August 22, 1978, HAZEL KUHN, Clerk, District 
Clerk's Office, Comal County District Court, New Braunfels, 
Texas, made available for review the records of the Comal 
County District Court. She noted that on the day BURGESS 
WILSON was scheduled to appear in Comal County District 
Court in connection with his divorce proceedings set forth 
hereinafter, he was admitted to the McKenna Memorial 
Hospital for an "alleged" rattlesnake bite. His attorney, 
IRVIN BOARNET of New Braunfels, withdrew from the case 
following this incident.

A review of the Comal County District Court 
records revealed that on September 3, 1974, WILSON was 
indicted by a Comal County Grand Jury for Theft Over 
$200, a color television set being the property of DOROTHY E. 
WIMBERLY, under Cause Number 7520, in the 22nd Judicial 
District Court. An arrest warrant was served on WILSON 
on September 20, 1974, in Baxter County, Arkansas 
(Mountain Home). WILSON waived extradition and restitution 
was made. The charge was formally dismissed on March 30, 
1976.

On February 7, 1975, an information was filed 
in Comal County District Court charging WILSON with Theft 
By Check. A capias was issued on February 7, 1975. WILSON, 
also known as WILLIAM WILSON, Highway 5, Mountain Home, 
Arkansas, was doing business as Ozark Jewelry and Watch 
Repair, (501) 425-8636. The charge was subsequently 
dismissed on December 22, 1977.

On August 7, 1974, WILSON was indicted by the 
Grand Jury in Comal County for Theft of Over $200 and 
Under $10,000 from ALBERT J. CRAUSE, Apartment 18, 1786 
Austin Highway, San Antonio, Texas, under Caise Number 7712. 
WILSON pled guilty to this charge on March 11, 1976, at 
which time the following other charges were pending 
against him:

8
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SA 44-1242

Cause Number 7520 Theft Over $200 - . 
To be dismissed upon 
Restitution

Cause Number 7686 ’ Theft Under $200 - 
To be dismissed upon 
Restitution

Cause Number 21,797 Pending in the 18th 
Judicial District Court, 
Johnson County, Texas - 
Criminal non-support case

Case Pending in Oktibbeh, 
Mississippi - Fraud by 
False Pretenses

WILSON’s spouse at that time was listed as 
PATRICIA WILSON, 103 Catherine Drive, Starkville, Mississippi

As a result of WILSON’s guilty plea, he was placed 
on 8 years probation by the 22nd Judicial District Court, 
Comal County, beginning March 25, 1976. He was to report 
weekly to the Probation Officer and pay $2500 restitution 
and $62.50 for court costs.

On June 8, 1976, the 22nd Judicial District Court 
issued a warrant for WILSON’s arrest for violation probation. 
On June 9, 1976, a hearing to revoke his probation was held 
based on his appearance in the Comal County Courthouse under 
the influence of intoxicating liquors; his admission to 
frequently consuming alcoholic beverages and his failure 
and refusal to pay restitution.

On June 25, 1976, an order for continuing probation 
was issued after his serving 20 days .in jail.

9
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SA 44-1242

On November 18, 1976, an order for arrest was 
issued by 207th Judicial District Court, Comal County, for 
WILSON's arrest for violation of probation. The capias 
was served on November 20, 1976. On November 25, 1976, 
an order continuing probation was issued after WILSON 
spent four days in jail.

On July 8, 1977, an order for WILSON's arrest
was issued by the 207th Judicial District Court. Capias 
was served on July 9, 1977. Also on that date, an order 
for his arrest was issued by the 207th Judicial District 
Court for violation of probation involving the Theft of 
Over $200. The capias was served on July 13, 1977.

On April 18, 1978, an order was issued for
WILSON's arrest by the 22nd Judicial District Court for 
violation of probation. The capias was issued on April 18, 
1978. “

On April 22, 1974, BETTY LOU WILSON filed a
petition for divorce in Comal County District Court seeking 
to dissolve her marriage to BURGESS A. WILSON. The petition 
listed a son, MARK ANTHONY WILSON, born , at
Memphis, Tennessee. In the petition BETTY LOU WILSON
listed her address as 1505 West Canyon Lake Drive, Startzville, 
Texas, and BURGESS WILSON's address as 101-B Wonderland 
Shopping Center, Timex Center, San Antonio, Texas. The 
petition indicated that they were married on February 25, 
1967, and separated on March 28, 1974.

In a cross petition filed by BURGESS WILSON on
May 21, 1974, he indicated that they were originally married 
on December 13, 1948, and divorced on August 28, 1966, in 
Memphis, Tennessee. They were remarried on February 28, 1967, 
and separated on March 28, 1974.

The cross petition indicated that the son, MARK
ANTHONY WILSON, was residing with WILSON's daughter, DEBORAH 
ANN JONES. A degree of divorce was entered on June 27, 1974, 
granting custody of MARK ANTHONY WILSON to BETTY LOU WILSON 
and requiring BURGESS A. WILSON to pay child support. A 
motion for Contempt was filed on August 19, 1974, as WILSON 
was in arrears in child support payments. The court has been 
unable, until this time, to locate WILSON for the purpose of 
serving the necessary papers.

10
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The following investigation was conducted by 
SA THOMAS E. MOODY, IV at New Braunfels, Texas:

On August 22, 1978, FRANK ALLEN, Probation Officer, 
Comal County, New Braunfels, Texas, advised that BURGESS 
WILSON was referred to his office for pre-sentence investigation 
on March 11, 1976. As a result of his pre-sentence 
investigation, he reported that the chances of successful 
probation by WILSON would be poor.

ALLEN stated that he-did not believe WILSON to be 
capable of violence and noted that WILSON experiences 
illusions of grandeur and is capable of telling "wild 
stories" when drinking.

A review of the records of the Comal County 
Probation Office regarding WILSON revealed the following 
information:

Name 
Date of Birth 
Race 
Sex 
Height 
Weight 
Eyes 
FBI Number 
Texas Department of

Public Safety Number 
Social Security Account 
Number

Mississippi Driver's 
License Number

Address

Spouse
Length of Marriage 
Number of Marriages 
Number of Dependents

BURGESS WILSON
Lite

Male
5’11"
165 pounds
Brown 
879 421 E

1,80-898-4

5627 Culebra, Number 1401 
San Antonio, Texas 78228 
PATRICIA ELSIA 
7 months 
3 
4
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References

Relatives

KENNETH L. KING
Pastor, First Baptist
Church of Canyon Lake, 
Star Route #2 
Box 94, 
New Braunfels, Texas 78130 
(512)964-3457

LAWRENCE F. HUGHEY
Route 1 
Box 1955 
Winona, Texas 
(In letter of recommendation, 
HUGHEY indicated that he 
had never known WILSON to 
be hostile, although he 
did drink too much)

Sister: Mrs. LYDIA MCGAHEY 
2002 East Sth Avenue 
North Columbus, 

Mississippi

(WILSON indicated that this 
sister is the relative who 
understands him best)

Sister: Mrs. CHRISTINE GUNTHORP 
Route 1
Fulton, Mississippi

One Brother (not further 
identified)

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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Previous Employments Crittenden Drywall
8310-A Speedway
San Antonio, Texas

. Telephone 341-2407 (5/76)

Austin Power, Incorporated
Buda, Texas
Telephone 295-7351 (12/77)

U. S. Air Force (May, 1947 -
February, 1960)

Knights Life Insurance 
Memphis, Tennessee
(July, 1963 - December, 1965)

Prudential Insurance Company 
Memphis, Tennessee 
(February, 1960 - July, 1963)

U. S. Air Force Reserve 
Richards - Gebaur Air 
Force Base, Missouri - 
Panel Engineer (January, 1966 
January, 1967)

Self-employed Jewelry and 
Watch Repairs, 
Starkville, Mississippi 
(January, 1967 - January, 
1976)

Prior Marriages BETTY LOU (HOOTEN) WILSON, 
December 13, 1948 - 1966 ; 
1966-1973

AVIS LEA (PRUETT) WILSON, •
December 31, 1974 - June 7, 1975

13
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Prior Arrests 1963 - Los Angeles, California 
Bad Check - Restitution Made 
Dismissed

1973 - San Antonio, Texas - 
Contempt of Court - Dismissed

1972 - San Antonio, Texas - 
Post-dated check - Made Good

1966 - Memphis, Tennessee - 
forgery - Dismissed

February, 1975, Mountain Home, 
Arkansas - Public Drunk - 
Fined

January, 1976, Hurst, Texas - 
Child support - pending

1974 - Fulton, Mississippi 
DWI - Fined

On March 25, 1976, under Cause Number 7712, WILSON 
was placed on 8 years probation by the 22nd Judicial District 
Court, Comal County, for Theft Over $200 and Under $10,000. 
The charge resulted from WILSON's taking a check for $2500 
from a supposed business partner to Dallas, Texas, for the 
purpose of purchasing stock for their jewelry store. WILSON 
did not return. A condition of the probation was the restitution 
of $2500 and payment of court costs in the amount of $62.50.

On June 8, 1976, WILSON reported to the Probation 
Office while under the influence of alcohol. WILSON advised 
that he had been workinc for the U. S. Secret Service in 
Seguin, Texas, on a counterfeiting ring and that members of 
this ring were attempting to kill him. He admitted to being 
under the influence of alcohol and asked that his probation 
be revoked. WILSON was incarcerated in the Comal County Jail.

14
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Subsequent inquiry by ALLEN with the U.S. Secret 
Service determined that WILSON had furnished information of 
no value to that agency and that there was no counterfeiting 
ring. After approximately three days of incarceration WILSON 
advised ALLEN that the reason he had requested his probation 
be revoked was because he was seeking protection. He indicated 
that he wanted his probation continued. By report dated 
February 6, 1978, to the Probation Office, WILSON indicated 
that he was residing at 113 Mill Street, San Marcos, Texas, 
78666, telephone number 392-2776. He listed his employment 
as self-employed - construction. The report indicated that 
he was living with his wife, JO ANN WILSON.

15
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The following investigation was conducted at 
New Braunfels, Texas, by SA THOMAS E. MOODY, IV:

On August 22, 1978, BARBARA HARTIGAN, Records, 
McKenna Memorial Hospital, New Braunfels, Texas, after 
having been furnished an Authority to Release Medical 
Information, executed by BURGESS AUDIE WILSON, JR, furnished 
the following background and descriptive data:

Name 
Date of Birth 
Address

Relatives

Occupation
Telephone Number

BURGESS WILSON 
|

Box 1444
Startzville, Texas 
STEPHEN WILSON (son) 
5427 Little Creek
San Antonio, Texas 78242 
Telephone 623-4939, 
U. S. Air Force
Retired
899-2764

Medical records indicate that on May 22, 1974, 
at 10:35 p.m., WILSON arrived at the Emergency Room, McKenna 
Memorial Hospital by ambulance experiencing severe chest pains 
and numbness of his right arm. Examination indicated an 
abnormal electro-cardiogram. WILSON was admitted at 12:05 a.m., 
May 23, 1974. He was treated for coronary occlusion. The 
following day the pain disappeared and the electro-cardiogram 
was normal. His past medical history listed alcoholism and 
heart attack, the last "heart attack" being in 1963 in Memphis, 
Tennessee.

On May 24, 1974, WILSON left the hospital via taxi 
against medical advice at 3:20 p.m.

It was noted in the medical records that WILSON has 
upper dentures.

On May 28, 1974, WILSON again appeared at the McKenna 
Memorial Hospital Emergency Room at 8:45 a.m., indicating that 
he had received a rattlesnake bite at approximately 7:30 a.m.,

16
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while pulling weeds at his residence near Canyon Lake. 
He was admitted to the hospital at 9:45 a.m., with the 
initial diagnosis being "rattlesnake bite, possible; 
toxic hepatic dysfunction probably secondary to ethanol 
intake."

Examination of the wound revealed a slightly 
raised, scratched area on the left wrist, however, no 
fang marks were located. WILSON was determined to be 
allergic to anti-venom. Suction was applied to the wound 
area, however, no venom was located.

His medical history indicated that he supposedly 
has carcinoma of the prostate which was diagnosed at the 
University of Tennessee about six months prior to May 30, 
1974. Patient admitted to slightly heavy use of alcohol.

WILSON was discharged at 9:10 a.m., on May 30, 
1974.

17
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The following investigation was conducted by 
SA MANUEL MARQUEZ, JR.:

AT BROWNSVILLE, TEXAS

On August 23, 1978, a search with Brownsville, Texas 
Police Department records, Cameron County Sheriff’s Office 
records, and Cameron County Jail records, failed to reflect 
any record identifiable with BURGESS AUDIE WILSON, JR.

18*
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H-i KANSAS bll'Y (A4-76U) r

ro directc— caa-ssssi) Immediate

n — iPHIb (^A'lDS?) (SUb M) Ib/iEulATL

AI IE• CO UG R bS S IO*N AL INQUIRIES Li

..L-I , OU: MEMPHIS..

KE oUHl.AU i~LbPnO.iL OaLLS 10 KANSAS CITY AUGUST SJ, 

1^7b, ANJ AUGUST o1, 197o.

WCM ZAMMAR RErNTERUJEWED ON AUGUST , 1, 1978, 

regarding the allegatio is made by burgess audie wilson* 

bAuiiAK uAS ASKbD lr A.JY Of HIS Bn. OY HERS HAU A SCAR ON HIS 

■ . ZAMMAR REPLIED THAT HIS BROTHER, JIMMY, HAD A SCAR

ON jilS RIGHTS CHEEK, ZAMMAR SAID HE WAS INJURED WHEN HE 

* — lL U UI U F A d Aid Y 3 Uu 3 Y U Ml. j\ Hl. ?, AS A J 1 ) FA < i ,

Za.nhar gav_ ihl following Names o? his bRcin,LhS i„ 

nDER OF THEIR AGE FROM THE 011 TO G ST.

SEARCHED
SERlALlZ&t!^

SEP 7 1978
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, MITCHELL, JOE, CHARLIE AND JAMES.

4AuMAn REFUSED IC GIVE I HE YEAriS THAT HIS BROTHERS 

DIED INDICATING THAT THE INFORMATION IS IRRELEVANT.

bAm'-Ah SaIu ThAi K- /lEFUSES 10 AUSTEri A.JY HOKE GUE-! IC IS 

aEG ARD 1,^ i..-~ /.ATTEm.

IT WAS STATED IN A PREVIOUS I LETYPE THAT HAD

A TOTAL OF FOUR BROTHERS I THAT MITCH .■ BR0T1.

riwJ nil CH SAlv FacVIUUSLY THAT Th^l. . AS A TOTAL OF FIVE

BROTHERS IT WAS UNDERSTOOD THAT HE WAS INCLUDED I 1 THE FIVE 

_.~CA0bb Al O.iLY T^uED FCLn ^ACTHLiiS.

riSVIEO OF THE FAA ^ECCgDO ON SEPTETSfui I, 197b, BY 

ho Ma o x i t office is NOTED THAT Fli CHEI ’ s SAL

. SERVICE, ' IN G., PURCHA  A PLAN FROM i CC . i. MILLER

OF 9610 SAGAKOhL, RAJSAb CITY, MISSOURI, U : uaY O7, 1960. 

FlSCHb^’S SALbS AKU SEnVlCL in^.:. COLD THE AIRCRAFT TO UlLSU 

A .^ LUU UAE..S, 55o .IOhTH SCOTT, o-LTO.., 1.1SSUL..I, Oil JI 6, 

196e.

wU.,’ FISUREm, FISCHi.n’0 oALEO A. ~ c^riVlC.., 1 ^00 05 16,

LEAWOOD, KANSAS, WAS REINTERVIEWED ON AUGUST 31, 1978. FISCHEF 

ITUIGAI^ THAT UlLSOK UOULu HAVl. HAD AGO^S TO THE PLATE P^icn
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to wii.so^;*s purchase on june 6, ilec, because fischer 

RENTED THE PLANE TO WILSON ON NUMEnCLn 0 O^rC . 0 . :xnO,..„

ALSO SATO THAT WIL SCO WOULD NO 1 HAVE HAD ACCESS 1'0 THE 

PLANE C. C. MILLER WAS THE OWNER BECAUSE MILL ■ 

NEV_ ED I PLA TO A IYO .

FISC;.SAID THAI EILSOC PAID FOn THE iAL 0.- I 

PLANE THROUGH THE GI PROGRAM, FISCHER St ID THE VETER1 

ADMINISTRATION PAID 90 PERCENT OF THE RENTAL. FISCHER SAID 

THAT IN ORDER TO SOI PAID h„ WOULD HAVE TO 3E ID THE FLIGHT 

TIMES FOR A PARTI OuLAR MONTH TO TH! VETERA NS ADMINISTRATION 

IN WICHITA AND THEY IN TURN WOULD SEND A CHECK BACK DIRECTLY 

TO FISCHER. FISCHER SAID THEN HE HAT IILSON SIG . THE CHECK 

uVL.it TO nlu.

a 1T Eiri PT S TO vC .ITAui 8 a li CAFnA CC0AnL.GT iiF^lL i .v ) A 

RE Fcjil. N CEu 1 ■ j ilL^TYPl 10 DlnL-UlOR AUGUS1 GA, 1578, 

jeG AT I Vl. .

LEADS:

KANSAS CITY, iilSSOUrtl, AT RAISAS CITY ATTEMPT TO LOCATE 

AND INTERVIEW CONNIE C. MILLER, 9618 SAGAMORE, KANSAS CITY, 

MISSOURI, TO LET Lite 1J E IF HILLER eVER RENTED HIS AIRCRAFT
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iL^Eh H4o4L.

CO JI i JU u ATTEllPi 10 QOJiACi SAG CAPRA, POLICE

OFFICER', WHO IS ALLEGEDLY A GOOD FRIEND OF LOU CREW

AFTEiJ MILLNER ANU CAPhA ARE LOCATED AND I JTERVI 

/,...(-..,. mlIPO .. ; .
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fd KA S Gill (44“ i 6 . )

TO E R (44-38861)

PHIS (4*-.-19o7) (SUB IulEDIAT-

U-.iCLAS E F I C

_ _ JT.ZO » • CO I0i । ’ - 10 N i Li I . U11 ill ■ - UNIT. 

hUlKi , CO* .ilKPHIS.

PE BUaSAU TELEPHONE CALLS 10 KANSAS CITY aUGUSi S3, 

1978, AND AUGUST 31, 1978; KANSAS CITY TELETYPI TO ........TTOR 

A iJ uc.'.PHiG Gl-PI^.^^l 7, ls7o»

IE C. , 9618 SAG AMORE, LEAWOO D, KANSAS,

PURCHASED A 195 6 MODEL G35 BEECHCRAFT, SN D-4600, 

AwS 1 ol aa 1 10 ., JAiwAL , FROg uIuGTaIl AVIaIiOJ UOu'O aA1 1^ ,

SLY HAroOn AIRPORT, viOATh EaCOK, ILLINOIS, 0. APaIL It, 

196 . THE j _.. .....- FT WAS OWNED SY MILLER UNTIL MAY ^7, 1968, 

, JAS SOLD TO FISCHER'S SAIS AND SERVICES, I IC•, BOX

, 00 D, KANSAS * IH L Ao OVE IN FO R M i IIO I < IH

SEARCHED

i FBI ; MpWrilj / 
73v^ ft V* o^> <
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TITLE SEARCH PERFORMET BY OKLAHOMA CITY.

ON SEPTEMBER 7, 1.978, MILLER WAS INTERVIEWED REGARDING 

HIS OWNERSHIP OF THE BONANZA PLANE. MILLER INDICATED THAT 

HE N-VEh RENTED OH LEADED THE FLADE TO ANYONE WHILE HE 

0THE PLANE. MILLER SAID HE DIDN’T EVEN ALLOW ANYONE 

TO FLY T HE PLA NE * MILLER ALSO SAI THAT ... WAS SURE THAT 

tJOBUDY FLEW IT v.HHOUT HIS KNOWING ABOUT IT cECAUSE OF A 

RECORDING TACHOMElLn OFF GF 1-HICh HE LOGGED HIE FLIGhT 

HOURS. MILLER SAID THAT IF SOMEBODY DID FLY IT, HE WOULD 

HAVE KNOW;! ABOUT IT DEGAUSS THE DISTA CL FROL LAILAS CITY 

TO MEMPHIS AND BACK IS FAR ENOUGH THAI HE WOULD HAVE 

NOTICld A dISOREPA.JCY IN HIS LUG LOOK UHLD HE ;»„C0aDEL 'TEE 

FLIGHT HOUkL OFF THE TACHC.i-TEh.

MILLER SAID TH/ T WHEN HE SOLD THE PLANE, DO . FISCHI 

FISCHER’S SALES / f—VICES, ACTED AS A SELLING AGENT FOR H1K 

LILLEE SAID THAI THE MA ; THAT :.vAS BUYING THE PLAGE THaOUGH 

FLSUHEh U.f ji-L A JEj-LhY ST0h_; hCwEV„n, Hl COUlD .Li 

<>-..._;i^ — i> ij,l. ^, i,. i'. ,,^ Oli JED THE STORE.

LuAD: LA.sSAS CITY, GISSOUlI, Ai Eh^SAS UliY LILL FhEFA; 

1DVEST la AT I Vc REPORT.
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t .SAN FRANCISCO INTRA-DEPARTMENTTL memorandum

POLICE DEPARTMENT
cist. bur. det.

Property Management-Pawn
TC

DAY A DATE
Sat. 08/19/78

SUBJECT:

Captain Raymond ^hite 
Commanding Officer 
Property Crimes Division

Confidential---- sensitive information

page 1

Sir: I respectfully report that 
jc. near Ujrd Ave. I had a conversation 
FOlice Department asked if I knew Insp.
sa of a case that he handled for her 
suspect involved.

in

about 10 months ago while in a laundromat on Taraval 
with a female who upon learning that I was with the 
Robert Casciani and upon my confirming that I did told 
I960 involving the theft of her gain collection and the

She identified 
the ex Prime Minister 
ledge of Raoul having

the suspect as 
of Outa before

an individual named Raoul stating that he was the son of
Bautista took over as Dictator. She claimed to have know-

heavy involvement in pan running in Geor~ia and Alabama and a direct
section and involvement with the assassinations of President Kennedy and Partin Luther King

Pe claimed to have some o 
iad not ever tried to pass

this knowledge partially through psychic powers she possessed tut
this information to the FBI. The information that she rave me at

the time seemed to be somewhat logical but there was so much/ inforation I asked her if she 
*>uld be agreeable to talk to the FEI and she reluctantly agreed. fy general impression of 
the woman at the tine was that she was probably a mental case.

- I contacted Agent Billie Kirkwood, FBI, San Francisco, in the next day or so and parsed 
he inforaation to him asking if Ve FEI would be interested in ar. interview and seeing if he
;ould 
;ase.
■ally 
nder

identify Raoul. I also contacted retired Insp. Casciani to see if he could recall the 
Casciani did remember the case and the woman and stated that in his opinion she was not 

competent. Kirkwood made some inquiries but was unable to ID the subject, Raoul, and 
the circumstances no further action ensued.

;

During the first part of the week of Aug. Ihth when the congressional committee started to 
mestion Janes Lari Ray and the name of the yet unidentified Raoul was mentioned, Kirkwood and 

discussed the woman's information and he brought it to his supervisors who expressed a heavy 
nterest in pursuing an immediate interview. I was requested on Thursday afternoon to make 
ontact with her and see if she was agreeable to be interviewed by the Til. I was successful 
n faking the contact and building up a rapport with her ana arranged a meeting on Friday evening 
ith Agent Chuck Teevan who has been assigned the case.

I find that after having spending two evenings of about 3 hours each with this person, 
hat she is very intelligent, fairly logical and more than likely fully competent as far as I 
in determine. She holds a full time job as an interior decorator, part time manages a 39 unit 
□artment house and pabt time bookkeeper for 3 businesses.

The information that she gives on the involvement of Raoul in the gun running and the 
"sassinations however is primarily based on psychic rowers she claims to have possessed during 
~ approximate// period of about 10 years and which she states she lost these powers around 1965

FROM
_____ Harold M, Suslow
RANK ~

Inspector
STAR

186U

approved by.
__Ray Cane-pa.
rank

Lieutenant
STAR

796

REFER TO
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» SJAN FRANCISCO INTRA-DEPARTMENTAjI MEMORANDUM

POLICE DEPARTMENT
oist. Bur. dot, day a date

Prone rty-Fanayerent- Pawn Sat. OR/1Q/7R------------------------
TO SUBJECT:

GaptAin Raymond White 
Commanding Officer 
Property Crimes Division

Confidential---- sensitive information.

page 2

Raoul is identified by the informant as Raoul Del Lopez Castillio, W/il/^O. The informant 
is Dori Jean Efcehaut W/F/b9 3^21 Taraval St., San Francisco.

The FEI is conducting the investigation.

Respectfully submitted.

FROM
Harold M. Suslow

APPROVED BY:

Ray Caners---------------
REFER TO

RANK STAR RANK STAR

Inspector 1Kb Lieutenant_____ 796



F0-302 (Rev. 11-27-70'

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription___ . _ 8/28/78________

DORI JEAN BREHAUT, 3421 Taroval Street, San 
Francisco, California was interviewed and provided the 
following information. Present during the interview was 
Inspector HAROLD M. SUSLOW, San Francisco Police Department 
who had made the initial contact with BREHAUT and who had 
advised concerning BREHAUT that she would be reluctant to 
provide any information without the Inspector’s presence 
during the interview.

BREHAUT stated that during 1960 to October, 1961, 
she was employed at 323 Geary Street, with Lufthansa Airlines 
in the reservations and sales department. At that time, 
she was one of the few native Americans employed with Lufthansa 
Airlines. It was during this period of employment that 
she attracted the attention of a Cuban born male named RAOUL 
DEL LOPEZ CASTILLIO. CASTILLIO entered the Lufthansa office 
where BREHAUT was employed during May, 1960 and represented 
himself to her as a credit card salesman for Hilton Carte 
Blanche credit card. She indicated that she believed that 
CASTILLIO actually was employed with Hilton Carte Blanche 
but that he used this position as a ruse to make her 
acquaintance. BREHAUT during their initial contact declined 
to purchase a credit card. CASTILLIO however, purchased 
the credit card for her at his own expense. CASTILLIO never 
approached any other female employee at the Lufthansa Office 
and after that initial contact continued to contact her at 
her place of employment. BREHAUT stated that his infatuation 
on CASTILLIO’s part continued for the next three or four 
months and he was a frequent visitor to her place of employ­
ment as well as her residence which was an apartment at 
2160 Van Ness Avenue, San Francisco. BREHAUT stated that 
this relationship was platonic.

BREHAUT was unable to provide the names of any 
of her associates who would recall CASTILLIO other than her 
former employer CORNELIUS CASE KLEIN, who was intensely 
jealous of CASTILLIO. BREHAUT indicated that she subsequently 
has had an affair with KLEIN and would advise against contacting 
this individual. She indicated that KLEIN is probably still 
employed with Lufthansa.

Interviewed on ____ 8/18/78 af__ Daly City, California_ Fi|e # SF 173-65_______

SA CHARLES L. TEEVAN, JR./mmj n 4 8/24/78—---------—-------------------------------- — --------- ’------------ --------- st---------------------- — Dote dictated----------------- ------------------------- ------—.

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. fbi/doj
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BREHAUT stated that CASTILLIO was the son of the 
former prime minister to Cuba prior to BATISTA’s Prime 
Ministership. During her conversations with CASTILLIO, he 
indicated a strong dislike for JOHN F. KENNEDY, then 
President of the United States because of the mishandling 
of the Cuban Bay of Pigs fiasco. CASTILLIO would speak 
of exhiled Cuban’s desires to liberate their native land. 
During these conversations, CASTILLIO mentioned (First Name 
Unknown) ALVAREZ (phonetic), a former attorney in Atlanta, 
Georgia who was active in Cuban affairs in this country.

In August of 1960, CASTILLIO left San Francisco 
and BREHAUT did not hear from him for several days until he 
telephoned her. He indicated during this telephonic contact 
that he was in Reno, Nevada and asked if everything was all 
right. He additionally indicated that he had left her tele­
phone number as a contact point for himself and that she might 
be receiving telephone calls from men who are gathering guns 
for an arsenal in Benicia, California. BREHAUT indicated 
that she became extremely upset at hearing this but that 
CASTILLIO advised her not to worry about it. She stated that 
she never did receive any telephone calls concerning weapons 
nor did she have any further contact with CASTILLIO. However, 
she did discover after the telephone conversation that her 
coin collection was missing. She reported this theft to the 
San Francisco Police Department and Inspector CASCIANI 
investigated the matter. BREHAUT stated that CASTILLIO, 
during her acquaintance with him probably resided at low rate 
motels. BREHAUT was unable to give any specific residence 
for CASTILLIO during this period. She indicated that he never 
placed phone calls from her residence and that she is unfamiliar 
with any of his associates.

BREHAUT responding to the interviewing Agent's 
questions, indicated that she believed CASTILLIO is the same 
individual that JAMES EARL RAY had referred to before 
Senate Subcommittees and the same individual referred to in 
either a "Playboy", "Look" or "Time" magazine article. 
BREHAUT stated that she makes this statement because she felt 
that CASTILLIO was involved in obtaining and supplying guns 
for exile Cubans. Additionally, she offered the supposition 
that MARTIN LUTHER KING had been approached by exhiled Cuban

2
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leaders concerning the mobilization of black Americans to 
assist exile Cubans in the liberation of Cuba and MARTIN 
LUTHER KING had not acquiesced to their demands. The killing 
of MARTIN LUTHER KING was in retaliation for his refusal 
to cooperate with the Cubans.

BREHAUT then stated that there is an additional 
reason for associating CASTILLIO with the KING murder. 
BREHAUT appeared reluctant to state that reason but 
subsequently indicated that both she and Inspector SUSLOW 
believed in psychic phenomenaand that from the time period 
of 1958 or 1959 to approximately 1965, she possessed psychic 
powers. She indicated to Inspector SUSLOW that the inter­
viewing Agent was unable to understand the relationship of 
CASTILLIO to the KING murder and that although she had indicated 
to the Inspector that she was not going to mention her psychic 
powers, she now felt that it was advisable in order to convince 
the interviewing Agent of the relationship of CASTILLIO to 
the KING murder.

BREHAUT stated that sometime in the 1960’s there 
was an attempt to kidnap President KENNEDY’S children and 
some arrests occurred in this matter. BREHAUT stated that 
three days prior to the arrest of some of the individuals 
conspiring in this kidnap attempt, she recalled seeing a psychic 
revelation of the newspaper headlines and additionally a 
vision of the three individuals involved. One of these indi­
viduals she saw in the vision was RAOUL.

BREHAUT stated that subsequent to the KING murder 
and her reading of the name RAOUL in an article, she had 
the same mystic sensation which indicates to her that CASTILLIO 
is the RAOUL that RAY has been referring to.

BREHAUT stated that CASTILLIO is listed in Who * s 
Who in America, which he displayed to her during her acquaintance 
with this' individual. The Who’s Who in America which she 
observed CASTILLIO's name was published between 1956 and 1960.

BREHAUT described CASTILLIO as follows:

Name RAOUL DEL LOPEZ CASTILLIO
Place of Birth Cuba
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Age
Race
Sex
Height
Build 
Complexion
Eyes

Facial Features

Hair
Teeth

Scars, Marks 
Tattoos

32 in 1960 
White 
Male 
6'2" 
Thin, pot belly 
Olive
Brown, almond shaped 
with eliptical eyelids 
Normal bridge nose, 
clean shaven, long thin 
face, light beard, receding 
hairline with hair combed 
straight back
Black
Eye teeth upper pallet 
right side of mouth missing

None noticed
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Dote of transcription 8/28/78

DORI JEAN BREHAUT, 3421 Taroval Street, San 
Francisco, California was interviewed and provided the 
following information. Present during the interview was 
Inspector HAROLD M. SUSLOW, San Francisco Police Department 
who had made the initial contact with BREHAUT and who had 
advised concerning BREHAUT that she would be reluctant to 
provide any information without the Inspector's presence 
during the interview.

BREHAUT stated that during 1960 to October, 1961,
she was employed at 323 Geary Street, with Lufthansa Airlines 
in the reservations and sales department. At that time, 
she was one of the few native Americans employed with Lufthansa 
Airlines. It was during this period of employment that 
she attracted the attention of a Cuban born male named RAOUL 
DEL LOPEZ CASTILLIO. CASTILLIO entered the Lufthansa office 
where BREHAUT was employed during May, 1960 and represented 
himself to her as a credit card salesman for Hilton Carte 
Blanche credit card. She indicated that she believed that 
CASTILLIO actually was employed with Hilton Carte Blanche 
but that he used this position as a ruse to make her 
acquaintance. BREHAUT during their initial contact declined 
to purchase a credit card. CASTILLIO however, purchased 
the credit card for her at his own expense. CASTILLIO never 
approached any other female employee at the Lufthansa Office 
and after that initial contact continued to contact her at 
her place of employment. BREHAUT stated that his infatuation 
on CASTILLIO's part continued for the next three or four 
months and he was a frequent visitor to her place of employ­
ment as well as her residence which was an apartment at 
2160 Van Ness Avenue, San Francisco. BREHAUT stated that 
this relationship was platonic.

BREHAUT was unable to provide the names of any
of her associates who would recall CASTILLIO other than her 
former employer CORNELIUS CASE KLEIN, who was intensely 
jealous of CASTILLIO. BREHAUT indicated that she subsequently 
has had an affair with KLEIN and would advise against contacting 
this individual. She indicated that KLEIN is probably still 
employed with Lufthansa. B/
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BREHAUT stated that CASTILLIO was the son of the 
former prime minister to Cuba prior to BATISTA's Prime 
Ministership. During her conversations with CASTILLIO, he 
indicated a strong dislike for JOHN F. KENNEDY, then 
President of the United States because of the mishandling 
of the Cuban Bay of Pigs fiasco. CASTILLIO would speak 
of exhiled Cuban's desires to liberate their native land. 
During these conversations, CASTILLIO mentioned [First Name 
Unknown) ALVAREZ (phonetic), a former attorney in Atlanta, 
Georgia who was active in Cuban affairs in this country.

In August of 1960, CASTILLIO left San Francisco 
and BREHAUT did not hear from him for several days until he 
telephoned her. He indicated during this telephonic contact 
that he was in Reno, Nevada and asked if everything was all 
right. He additionally indicated that he had left her tele­
phone number as a contact point for himself and that she might 
be receiving telephone calls from men who are gathering guns 
for an arsenal in Benicia, California. BREHAUT indicated 
that she became extremely upset at hearing this but that 
CASTILLIO advised her not to worry about it. She stated that 
she never did receive any telephone calls concerning weapons 
nor did she have any further contact with CASTILLIO. However, 
she did discover after the telephone conversation that her 
coin collection was missing. She reported this theft to the 
San Francisco Police Department and Inspector CASCIANI 
investigated the matter. BREHAUT stated that CASTILLIO, 
during her acquaintance with him probably resided at low rate 
motels. BREHAUT was unable to give any specific residence 
for CASTILLIO during this period. She indicated that he never 
placed phone calls from her residence and that she is unfamiliar 
with any of his associates.

BREHAUT responding to the interviewing Agent's 
questions, indicated that she believed CASTILLIO is the same 
individual that JAMES EARL RAY had referred to before 
Senate Subcommittees and the same individual referred to in 
either a "Playboy", "Look" or "Time" magazine article. 
BREHAUT stated that she makes this statement because she felt 
that CASTILLIO was involved in obtaining and supplying guns 
for exile Cubans. Additionally, she offered the supposition 
that MARTIN LUTHER KING had been approached by exhiled Cuban
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leaders concerning the mobilization of black Americans to 
assist exile Cubans in the liberation of Cuba and MARTIN 
LUTHER KING had not acquiesced to their demands. The killing 
of MARTIN LUTHER KING was in retaliation for his refusal 
to cooperate with the Cubans.

BREHAUT then stated that there is an additional 
reason for associating CASTILLIO with the KING murder. 
BREHAUT appeared reluctant to state that reason but 
subsequently indicated that both she and Inspector SUSLOW 
believed in psychic phenomenaand that from the time period 
of 1958 or 1959 to approximately 1965, she possessed psychic 
powers. She indicated to Inspector SUSLOW that the inter­
viewing Agent was unable to understand the relationship of 
CASTILLIO to the KING murder and that although she had indicated 
to the Inspector that she was not going to mention her psychic 
powers, she now felt that it was advisable in order to convince 
the interviewing Agent of the relationship of CASTILLIO to 
the KING murder.

BREHAUT stated that sometime in the 1960’s there 
was an attempt to kidnap President KENNEDY’S children and 
some arrests occurred in this matter. BREHAUT stated that 
three days prior to the arrest of some of the individuals 
conspiring in this kidnap attempt, she recalled seeing a psychic 
revelation of the newspaper headlines and additionally a 
vision of the three individuals involved. One of these indi­
viduals she saw in the vision was RAOUL.

BREHAUT stated that subsequent to the KING murder 
and her reading of the name RAOUL in an article, she had 
the same mystic sensation which indicates to her that CASTILLIO 
is the RAOUL that RAY has been referring to.

BREHAUT stated that CASTILLIO is listed in Who1s 
Who in America, which he displayed to her during her acquaintance 
with this individual. The Who's Who in America which she 
observed CASTILLIO's name was published between 1956 and 1960.

BREHAUT described CASTILLIO as follows:

Name RAOUL DEL LOPEZ CASTILLIO
Place of Birth Cuba
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Age
Race
Sex
Height
Build 
Complexion
Eyes

Facial Features

Hair
Teeth

Scars, Marks
Tattoos

32 in 1960
White
Male 
6'2” 
Thin, pot belly 
Olive
Brown, almond shaped 
with eliptical eyelids 
Normal bridge nose, 
clean shaven, long thin 
face, light beard, receding 
hairline with hair combed 
straight back
Black
Eye teeth upper pallet 
right side of mouth missing

None noticed
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